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Geachte leden van de commissie Beheer,  
  
Ik heb mij nogmaals ingezet om de derde kanttekening uit de raadsnota ("Bewoners van de 
Schotersingel 157 t/m 163 zijn niet enthousiast over het omzetten van langsparkeervakken naar 
schuine parkeervakken") op te lossen. De argumenten van de direct aanwonenden zijn dat ze geen 
behoefte hebben aan extra plaatsen en dat er een strook gras van 1,5 meter breed verloren gaat.  
Ik zie ruimte voor een optimalisatie van het vastgestelde DO dat donderdag 29 september in de Cie 
Beheer besproken wordt, waardoor er geen grasoppervlakte verloren gaat. Dat  kan door de strook 
met langsparkeervakken te verlengen in plaats van de langsparkeervakken om te zetten in schuine 
parkeervakken.  
Vorige week is nogmaals ambtelijk met de direct aanwonenden gesproken over deze locatie :  
 -De bewoners van nr. 159 en nr. 163 toonden begrip voor het besluit van het college om 2 extra 
parkeerplaatsen bij het plantsoen te realiseren als gevolg van de reconstructie van de Verspronckweg 
Zuid. Door de optimalisatie zal er geen grasoppervlakte verloren gaan. Daarmee is hun bezwaar 
weggenomen en stemmen zij in met de aanleg van 2 extra parkeerplaatsen. 
- De bewoners van nr. 161 zijn op een lange vakantie en hebben we niet kunnen spreken. De buren 
schatten in dat zij een gelijkwaardig standpunt hebben. 
- Op nr. 157 zit een tandartspraktijk. Tandarts mw. Vet heeft eenzelfde standpunt als haar buren: 
indien er geen gras vervalt, dan stemt zij in met het realiseren van 2 extra parkeerplaatsen. 
  
Uiteraard hebben we de optimalisatie ook besproken met de 'groep Cerutti'. Voor hun is de 
optimalisatie prima, onder de voorwaarde dat er 2 extra parkeerplaatsen gerealiseerd worden. 
  
Met de optimalisatie van het ontwerp bij het plantsoen 157-163 blijft de kern van het DO 
ongewijzigd, namelijk door aanpassing van de huidige parkeerstroken realiseren we twee extra 
parkeerplaatsen. Doordat er geen gras verloren gaat, hebben we door de optimalisatie meer 
draagvlak bij de direct aanwonenden en is de derde kanttekening uit de raadsnota opgelost. 
  
Met vriendelijke groet, 

  
Rob van Doorn  
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